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Ouderraad De Zeppelin 

Verslag van de vergadering van 09-10-2023 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Aanwezig: Sadia,  Goele, Barbara, Nathalie, Elke, Christine, Ward 

 

Verontschuldigd:  Elene, Juf Katrien 

Afwezig:  - 

Schoolteam:  Meester Jonathan, Juf Emily 

 

Gasten:   
 

Volgende vergadering : 7 november 2023 om 20u30 
  

  



 

Agenda___________________________________________ 
1. Verslag 

2. Mededelingen schoolteam 

3. Fluocontrole 

4. Financiële stand van zaken 

5. Kienavond 

6. Trooper 

7. Mandaten secretaris 

8. Hapje stapje 

9. Varia 

 

1. Verslag 
Het verslag van de vergadering dd 2023-09-12 wordt goedgekeurd en mag online geplaatst 

worden op de website van de school. 

 

 2. Schoolmededelingen 
Er wordt gestart met uitgeverij Clavis. De kinderen kunnen online alle boekjes bekijken en in de 

klas zelf wordt een boekenplankje voorzien.  

Steentjes zijn verwijderd. Stabilisé is gegoten. De overige werken (rubberen matten) hebben 

vertraging. Momenteel is het speeltuig afgesloten voor de kinderen. 

Trooper mag geactiveerd worden. Er wordt aangegeven dat de scouts van Donk dit ook 

gebruiken. Geen idee of dit veel voordeel zal hebben voor de school. 

De werken op de speelplaats worden bekeken maar er wordt aangegeven dat ze willen wachten 

tot met de start van de nieuwbouw. De ouderraad geeft aan dat ze toch willen investeren in bvb 

een afgesloten overdekte ruimte voor de fietsjes van de kleuters. 

Cursus reanimatie en EHBO worden voorgesteld door de ouderraad. Dit wordt verder bekeken. 

Ook wordt een cursus internetveiligheid voorgesteld, niet alleen voor 5 en 6 maar ook voor de 

lagere jaren. Eventueel ook voor de ouders organiseren (VCOV - Sadia). 

Jonathan geeft aan dat het leuk zou zijn mochten er extra gaten voorzien worden voor het 

sportnet. Er wordt navraag gedaan of dit mogelijk is.  

 

3. Fluocontrole 
Elene kijkt de aantallen na van de restjes die ze nog heeft liggen. Zo weten we welke aantallen      

we moeten kopen voor de volgende controle op 6 november 2023. 

 

4. Financiële stand van zaken  
Momenteel staat er 7289.86€ op de rekening. De factuur van TML (4500€) werd nog niet 

betaald. 

 

5. Kienavond 
Op 19/9/23 heeft Sadia een poll gestart. Er wordt gevraagd aan degene die nog niet 

gereageerd hebben om de poll in te vullen zodat Sadia dit kan afsluiten en doorsturen. 

 

 



6. Trooper 
Nathalie kijkt het na en komt er volgende maand op terug. 

 

7. Mandaten secretaris   
Nathalie neemt Elene haar functie als secretaris over vanaf heden. 

 

8. Hapje stapje  
Woensdag 11/10/23 om 10u sluiten we de inschrijvingen online af. 

Planning zie word document voor toelichting. 

 

 

 9. Varia 
EHBO wordt goedgekeurd. 

 
Er wordt een facebookpagina aangemaakt Ouderraad Donk.  

Barbara zal dit bekijken (groep/pagina) en we komen hier volgende maand op terug. 

We vragen dan aan Juf Katrien om volgend schooljaar de ouderraad te vernoemen rond de 

vraag van de GPDR wet zodat we in orde zijn met eventueel foto’s die we plaatsen. 

 

Elke stelt voor om 1x per week/maand soep te geven aan de kinderen. Barbara vraagt na wat 

de kostprijs hiervan is aan de school. Elke neemt contact op met een soepcentrale. 

We overleggen dit eerst met Juf Katrien (Sadia). 

Kostprijs fruit 800€ voor een half jaar. (schooljaar 2019) 

 

Ward haalt aan dat de veiligheid aan de Berkenstraat nog beter moet. We nemen dit volgende 

vergadering terug op. 

 

 

 

 

 


